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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 6, 2024-25 

Dato:   28.04.2025     

Sted:   Spydebergstua. 

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Knut Skjønberg, Tonje 

Langehaug Svenneby, Eirik Romstad, Ida Madsen Moe. 

Forfall:  Anders Kolberg, 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

 

Grete Skjelbred, Marit Mellem og Hilde Brandsrud, IØK.  

Agenda:  

• Samarbeidsavtalen 

• Samhandling kommune og idrettsråd  

• Investeringer og anleggsplanen 

• Felles prosjekter – tilskuddsmidler – muligheter?  

 

Sakliste 

Vedtakssaker:  

72. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

73. Godkjenning av protokoll 5, 2024-25.  

74. Status regnskap 1.kvartal. 

75. Disposisjonsrett, Spydeberg. 

76. Plakater i haller, finansiere? 

77. Årsmøtet, fordeling av oppgaver. 

 

Orienteringssaker: 

78. Kriterier og status BufDir midler/stipend. 

79. Kulturmidlene. 

80. Sesongleie kommunale haller. Knut informerer og har noen tanker.  

81. Evt. 
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Kommunen viste en presentasjon, og kom med spørsmål og oppfordringer.  

Se vedlagte presentasjon. 

Hvordan kan idrettsråd og kommune jobbe enda bedre sammen til idrettens beste? 

Det kom innspill fra IR om å få en viss prosentandel (0,5-1%) av kommunebudsjettet 

direkte til idrett, oppgradering av anlegg, nybygg osv. Dette vil gi forutsigbarhet for 

frivilligheten og lettere å legge langsiktige planer.  

Kommunen ønsker hjelp til å prioritere hvilke anlegg som skal satses på, hvordan type 

anlegg og hvor «brenner det mest». IR mener det er vanskelig å prioritere når det settes 

av så få midler. 

Kommunen har gjort et løft når det kommer til kunstgressbaner, og IR setter stor pris på 

dette. Men det er fortsatt lang vei å gå på vedlikehold og mangelen på gode 

treningsflater, både innendørs og utendørs. Det ble påpekt av den største 

befolkningsveksten kommer vest i kommunen, og det er spilt inn at det i forbindelse 

med bygging/oppgradering av Hovin skole bør komme en flerbrukshall. Det er bare et 

tidsspørsmål før planlagte gymsal ikke vil dekke behovet. Kommunen har foreløpig lagt 

flerbrukshall inn i reguleringsplanen, men ikke byggeplanen.  

 

Det blir mye snakk om anlegg, men hva mere kan vi gjøre? 

IR kom med innspill på at flerbrukshallene bør åpnes mer, og at det bør tillates 

sesongleie i helger. Pr. d.d. er hallkapasitet helt sprengt på ukedager, men står mye 

tomme i helger. 

Idretten blir stort sett drevet på frivillig basis, men innsatsen er dalende. Hvordan få 

flere foreldre til å stille opp for sine klubber? Dette er i utgangspunktet en jobb klubbene 

må gjøre selv, men kommunen må legge til rette for at det skal være enkelt å jobbe 

frivillig. Frivilligheten bruker for mye tid på anlegg som ikke er i orden, være seg mål 

som ikke er boltet fast eller inngangsdører som ikke vil åpnes.  

 

Idrettsdag – åpen hall hvor det er mulig å teste ulike aktiviteter?  

Askim IF arrangerte Aktivitetsmesse i Askimhallen i flere år. Dette prosjektet er nå 

skrinlagt da det ble vanskelig å få klubber til å stille opp.  

Indre Østfold idrettskonferanse? 

Interessant tanke som det skal jobbes mer med. 

 

Kommunen og IR jobber godt sammen, noe som er helt essensielt for å oppnå 

resultater. Begge parter må videreutvikle samarbeidet for at IØK skal bli en enda bedre 

idrettskommune. IR komme med ideer for pilotprosjekter som kan videreutvikles.  
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Vedtakssaker:  

72. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

73. Godkjenning av protokoll 5, 2024-25.  

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

74. Status regnskap 1.kvartal. 

Vi er ajour på inntekter og budsjett. Det er ikke behov for å gå nærmere inn på 

dette. 

Enstemmig vedtatt. 

 

75. Disposisjonsrett, Spydeberg Skytterlag.  

Spydeberg Skytterlag ønsker disposisjonsrett på deler av gammel skatebane ved 

Spydeberg ungdomsskole. Dette området blir lite brukt, og det er ikke snakke 

om mer enn 1/3 av flaten. Dette for å bygge eget skytterhus da de mister sine 

treningslokaler i forbindelse med ny skole på Hovin. 

IR stiller seg positive til å gå skytterlaget disposisjonsrett, og Kari forfatter og 

sender høringssvar til kommunen. 

Enstemmig vedtatt. 

 

76. Plakater i haller, finansiere? 

Norges Håndballforbund har utarbeidet plakater som henges opp i haller. 

Kommunen stiller seg positive til at dette kan gjøres i kommunale haller. Om 

plakatene hadde vært litt mer universelle og omhandlet flere idretter, kunne 

dette vært noe vi støttet. Men pr. nå kan dette ikke finansieres av IR, da de 

spesifikt henvender seg bare til håndball. 

Enstemmig vedtatt. 

 

77. Årsmøtet, fordeling av oppgaver. 

 

Årsmøtet avholdes onsdag 12 juni, Festsalen Mysen Innbyggertorg og Bibliotek, 

kl 18.30. 

Agenda sendes ut minst 1 mnd i forveien, og frist for innkomne saker er mandag 

26 mai.  Alle årsmøtepapirer sendes ut senest onsdag 28 mai.  

 

Agenda: 

 

1. Velkommen ved Per Arne 

2. Godkjenne de fremmøtte representantene. Per Arne 

3. Velge dirigent. Per Arne. Her foreslås Tone. 

4. Velge protokollfører. Tone. Her foreslås Kari. 

5. Velge to representanter til å underskrive protokollen, Tone. Kari finner 

kandidater, en kvinne og en mann fra ulik klubb. 

 

6. Godkjenne innkallingen. Tone 

7. Godkjenne saklisten. Tone 

8. Godkjenne forretningsorden. Tone 

9. Behandle helårsberetning for idrettsrådet. Per Arne. 

10. Behandle idrettsrådets regnskap, styrets økonomiske beretning og 

kontrollutvalgets beretning. 

Styrets økonomiske beretning ligger i styrets helårsberetning 2024. Per Arne. 

Kontrollutvalgets beretning legges fram av kontrollutvalgets leder. 
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11. Behandle innkomne forslag og saker. Tone. 

12. Behandle prinsipper for tildeling av Lokale Aktivitetsmidler (LAM). Eirik. Det 

legges ikke opp til at vi skal ta 5% av LAM. 

 

13. Vedta budsjett. Per Arne 

 

14. Foreta følgende valg: Valgkomiteen 

A. Styre med leder, nestleder og 4 styremedlemmer, 1 

ungdomsrepresentant og 1 varamedlem.  Kari får innstillingen fra leder i 

valgkomiteen. 

B. Kontrollutvalg med 3 medlemmer og 1 varamedlem. Kari får innstilling fra 

valgkomiteen.  

C. Representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne 

representantene. Kari undersøker om dette punktet er nødvendig i år.  

D. Valgkomité med leder og 4 medlemmer. Per Arne. Kari får innstilling fra 

Per Arne. 

  

 16. Hilsen fra Viken Idrettskrets. Kari sjekker om noen kan komme.  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Orienteringssaker: 

 

78. Kriterier og status BufDir midler/stipend. 

Kari tok en rask gjennomgang av stipend, godkjente søknader og resterende 

midler. Alt går etter planen. 

 

79. Kulturmidlene. 

Vi mister Kulturmidlene, ca 60.000 fra 2026. Midlene har vært brukt til 

egenkapital på idrettsgalla og stipend. Kari undersøker muligheten for å finne 

kommunale kontorlokaler, slik at vi kan spare nåværende husleie. 

 

80. Sesongleie kommunale haller. Knut informerer og har noen tanker.  

Med bakgrunn av for lav hallkapasitet og få treningstimer, jobber flere klubber 

med å slå sammen lag. De kan da finne det utfordrerne at andre klubber får 

«sparte» treningstimer. Kari tar en runde med alle klubber som bruker 

kommunale haller, for å høre hvordan de selv tenker om å effektivisere, eller 

hvilke grep de har tatt. 

 

81. Evt. 

Askim Fotball har nytt styre. Ny styreleder er Jarle Bentzen.  

 

 

 

 

 

Trøgstad 02.05.2025 

Kari Botten Paulshus, referent. 


